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MR Jaarverslag schooljaar 2022/2023 

Voor u ligt het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad van PCB De Rank. 

Vanaf september 2022 tot begin 2023 was het Corona virus nog thema van gesprek, gelukkig wel in 

mindere mate als in voorgaande jaren. Inmiddels zijn in het voorjaar de landelijke maatregelen 

opgeheven en zijn er inmiddels weer diverse leuke activiteiten georganiseerd zoals kijkmiddagen, het 

taLENTEnfeest en konden de kinderen ook weer op schoolreis! 

Het afgelopen schooljaar zijn er in de MR weer diverse onderwerpen besproken. Ook dit jaar is de 

MR 7 keer bijeengekomen. De MR bestaat op dit moment uit: ouders Marco van Kleef (tevens 

voorzitter en vader van Max, groep 7), Mattijs Hoogendoorn (vader van Dani, groep 3 en James 

groep 1) en Hanneke Verheij (Jelle, groep 7 en Matthijs, groep 5). Daarnaast vertegenwoordigen 

Eveline Molenaar, Melanie Molenaar en Anja Redert de leerkrachten in MR.  

Zoals gezegd zijn er verschillende onderwerpen aan bod gekomen. Een belangrijk punt was het 

werven van een nieuwe directeur voor de Rank vanwege het aanstaande pensioen van Cootje. 

Gelukkig is er in Wilma Verdoold een waardige opvolger gevonden en heten we haar vanaf het 

nieuwe schooljaar van harte welkom, ook als gesprekspartner voor de MR. Naast het werven van een 

nieuwe directrice is de MR ook betrokken geweest bij het werven van nieuwe leerkrachten, o.a. 

vanwege het vertrek van leerkrachten Eveline Molenaar, Fred Lakerveld en Melissa Rooken.  

Tijdens de MR vergaderingen hebben we diverse ‘Kwaliteitskaarten’ met elkaar besproken met 

onderwerpen zoals de “Hybride onderwijsgroep” over passend en waar nodig aangepast onderwijs 

voor kinderen die extra ondersteuning nodig hebben. De kwaliteitskaarten over “Sociale veiligheid en 

pesten”, “Huiswerk” en “Maatschappelijke visie” hebben we o.a. ook met elkaar doorgenomen. De 

kwaliteitskaarten bieden een duidelijke leidraad, soms door middel een stappenplan, maar bovenal 

oplossingsgericht en in de praktijk te gebruiken en in te zetten door leerkrachten. Belangrijk en goed 

om te lezen dat er voor zoveel thema’s aandacht is vanuit de leerkrachten van de Rank.  

Ook de begroting van kalenderjaar 2023 is besproken in de MR. We hebben met elkaar de risico 

inventarisatie en evaluatie (RI&E) doorgenomen en hebben meegelezen met het opstellen van de 

nieuwste versie van de schoolgids. De informatie op de website van school is doorgenomen door de 

MR en is door de webdesigner geactualiseerd.  Cootje deelde informatie met ons over de huisvesting 

van de school; vervanging van materiaal op het schoolplein tot aan de goedkeuring van de 

mechanische ventilatie.  



De formatie voor aankomend schooljaar is ook recent besproken. Fijn om te zien dat de formatie 

rond is. Dat geeft een geruststellend gevoel zo met de zomervakantie voor de deur.  

Ook dit jaar zijn er geen ingekomen vragen/punten op de agenda gekomen die zijn ingediend door 

ouders. We gaan ervanuit dat dit een positief teken is en dat ouders ook tevreden zijn met het 

onderwijs en de gang van zaken op de Rank. Desalniettemin zijn wij altijd te benaderen door ouders 

en zijn de contactgegevens van de MR nogmaals vermeld in de Rankklank van februari 2023. 

De samenwerking in de MR wordt onderling als prettig ervaren, fijn dat alles met elkaar gedeeld en 

besproken kan worden. In het nieuwe jaar zetten we dit met plezier voort en wel tijdens de eerste 

vergadering van het nieuwe schoojaar op 18 september 2023.  

  

 


